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2021 Μάρτης… Τρίτη 23.3.21: … Δ.Σ. απόψε ρώτησε πάλι ο Κρανιάς… 

____________________________________________ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Δ.Σ. ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ / ΤΡΙΤΗ 23 ΜΑΡΤΗ 2021 /  

 

…ερώτηση Κρανιάς…59:50 αρχή…. 1:00:45’…  

…………Νεράϊδα γέφυρες ανεπιτήρητα….. 1:01:30’…έως  1:02:40’… 

…1:01:30’… ένα ζήτημα που θέσαμε και σε προηγούμενα δημοτικά συμβούλια αφορά την 

Νεράϊδα  

…μια ερώτηση αφορά… είναι για την πεζογέφυρα «Τσιροπλάκι» και για την γέφυρα του 

«Σωτήρως» που είναι από το 2015 παρακαλώ… και δεν αποκαταστάθηκε ακόμα… από τις 

ζημιές του 2015 και δεν αποκαταστάθηκε ακόμα… 

…γιατί από ότι είδα από τα αιτήματα των προέδρων… που πήρα δεν υπάρχει… διαβάθμιση 

προτεραιοτήτων… υλοποίησης των έργων… εκτός από έναν δύο προέδρους… οι άλλοι δεν 

έχουν διαβάθμιση… πέρα που οι περισσότεροι πρόεδροι δεν έχουν στείλει καθόλου χαρτιά…  

…ουσιαστικά στη Νεράϊδα εκείνο που ζητάνε οι άνθρωποι… σε χθεσινή επικοινωνία κι 

όλας… θεωρούν ότι η μόνη ζημιά… και σημαντική είναι η αποκατάσταση της πεζογέφυρας 

Τσιροπλάκι που έχει κόψει την επικοινωνία… οι άλλες είναι συνηθισμένες ζημιές που 

γίνονται κάθε χειμώνα… με κάθε βροχή… 

…η άλλη ερώτηση αφορά τα ανεπιτήρητα της Νεράϊδας… 

…να ευχαριστήσω κατ’ αρχήν τον αρμόδιο αντιδήμαρχο Κουφόπουλο που με ενημέρωσε 

αρκετές φορές κατά την διάρκεια εξέλιξης της διαδικασίας… χθές πληροφορήθηκε μετά την 

πρωινή επικοινωνία που είχα ότι… πληροφορήθηκα το απόγευμα ότι ήδη…άρχισαν τα ζώα 

και μπαίνουν στα βοσκοτόπια και στα κτήματα και κάνουν ζημιές… άρα αν υπάρχει κάποια 

άλλη εκκρεμότητα… θα πρέπει να επιταχυνθεί… χθές… έπρεπε να πώ γιατί άρχισαν οι 

ζημιές…     
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…απάντηση Τσιάκος… 

…1.11:30’… όσον αφορά τα υπουργεία και τα 143 εκατ … με το υπουργείο υποδομών… 

εμείς έχουμε στείλει…σήμερα… θα σας τη διαβάσω μια επιστολή… προς το υπουργείο 

υποδομών… σήμερα έχει συνταχθεί… και την υπογράφω εγώ… λέει μέσα… 

…1:12:30’…παρακαλούμε να συμπεριληφθούν στην εργολαβία… (εδώ θα σας καλύψω για 

κάποια έργα που είπατε κε Κρανιά)… οι παρακάτω παρεμβάσεις αποκατάστασης σε γέφυρες 

που βρίσκονται στα διοικητικά όρια του δήμου Καρδίτσας… 

…ποιές γέφυρες λοιπόν προτείνουμε…???  

…την γέφυρα ποταμού Καλέντζη… στην Τ.Κ. Καλλιφωνίου… προς τον οικισμό 

Μαυρονερίου… την γέφυρα του ποταμού Καλέντζη στο Ζαΐμη… την γέφυρα του ποταμού 

Καλέντζη στο Ζαίμη πάλι είναι δεύτερη αυτή… την γέφυρα στην Απιδιά…  

…την γέφυρα στου  Σωτήρος πεζογέφυρα… την γέφυρα στο Τσιροπλάκι πεζογέφυρα… την 

γέφυρα στη θέση Κισσός κι αυτή πεζογέφυρα… την γέφυρα στη θέση Γιάννη γεφύρι… στην 

Τ. Κ. Νεράϊδας…  

…την γέφυρα στη Μυρίνη… και κάποιες άλλες που πραγματικά έχουν πληγεί όπως είναι… 

αυτές ξέρουμε ότι έχουν συμπεριληφθεί μέσα όπως είναι… κι άλλες γέφυρες… όλες οι 

παραπάνω αποκαταστάσεις…  θα χρειαστούν παρέμβαση και στις κοίτες των ποταμών… 

γεγονός που ξεφεύγει από τις αρμοδιότητες του δήμου μας… όμως είμαστε πρόθυμοι να 

συνδράμουμε με κάθε τρόπο… στον σχεδιασμό και στη υλοποίηση… των απαιτούμενων 

αυτών παρεμβάσεων …  

..περιμένουμε στη διάθεσή σας για κάθε περαιτέρω διευκρίνιση… 

…να πώς εδώ ότι… αυτά τα 143 εκατ είναι έργα που θα γίνουν στους δήμους Αργιθέας 

Μουζακίου και Καρδίτσας… περιμένουμε λοιπόν το υπουργείο να συμπεριλάβει και αυτά… 

πέρα από όσα ήδη συμπεριέλαβε… προτείνουμε και μέσα σε αυτά είναι και κάποια από αυτά 

που είπαμε… και ακούστηκαν πρίν…   
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…απάντηση Κουφόπουλος…  

…1:18:45’… πρόεδρε ο Κουφόπουλος είμαι… να ενημερώσω για τα ανεπιτήρητα… που 

ρώτησε αναφέρθηκε ο κ. Κρανιάς… τελείωσε από εμάς η διαδικασία… το πρόβλημα είναι 

από τον ενδιαφερόμενο… να φέρει τα δικαιολογητικά του… και από ότι με ενημέρωσε η 

υπηρεσία… την Παρασκευή θα καταθέσει… οπότε δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα… θα 

ξεκινήσει… έτσι ή αλλιώς από την πρώτη Απριλίου… για επτά (7) μήνες του αναθέτουμε… 

την επιτήρηση… περισυλλογή… και να πούμε όσον αφορά τα προβλήματα… η φύλαξη και η 

απομάκρυνση…και να ενημερώνει και τις αρμόδιες υπηρεσίες… και τους ιδιοκτήτες σε ότι 

αφορά… αλλά πιστεύω ότι φέτος θα είναι μια καλύτερη χρονιά… όσον αφορά τα 

προβλήματα με τις ζημιές που δημιουργούσαν τα ανεπιτήρητα αυτά ζώα στον ορεινό όγκο…  

…την Παρασκευή λοιπόν… θα είναι με τα δικαιολογητικά του… και θα του αναθέσουμε 

αμέσως… ευχαριστώ…   

 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


